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centerpiece TYS

Centerpiece, tray, wooden plate: TYS forms concentric recesses creating a staircase 
shape as a ‘stage’ for serving and decorating. TYS is made of solid oak and gently 
smoothed. Its surface is treated with a solvent-free hard wax oil based on vegetable raw 
materials. The combination of oil and wax emphasizes the natural aesthetics of the wood 
and guarantees high durability and abrasion resistance. 

Products of the bannigfein. brand are exclusively manufactured by carefully selected 
companies in Schleswig-Holstein, the northernmost province of Germany. The processed 
wood is sourced from sustainable and preferably native forestry.

bannigfein+ Have TYS adapted to your individual wishes with regard to the type of wood, surface 
treatment or dimensions. We will be happy to make you an offer and look forward to your enquiry at 
service@bannigfein.com!

DIMENSIONS Ø 450mm, height 30mm

MATERIAL solid oak

FINISH hard wax oil, natural & white

WEIGHT 2,0 Kg

DELIVERY CONTENT 1x wooden element

DESIGN Anneke Bieger
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Das Centerpiece TYS ist ein flaches Schalenelement, dessen konzentrische Aussparungen 
eine Treppe als ‚Bühne‘ zum Anrichten und Dekorieren schaffen. TYS wird aus massivem 
Eichenholz gefertigt und fein geschliffen. Das Holz wird mit einem lösungsmittelfreien 
Hartwachsöl auf Basis pflanzlicher Rohstoffe behandelt. Die Kombination von Öl und 
Wachs betont die natürliche Ästhetik des Holzes und bewirkt eine hohe Strapazierfähig-
keit und Abriebfestigkeit.

Produkte der Marke bannigfein. werden ausschließlich in Schleswig-Holstein von sorg-
sam ausgesuchten Betrieben gefertigt. Das verarbeitete Holz stammt aus nachhaltiger 
und vorzugsweise heimischer Forstwirtschaft.

bannigfein+ Nutzen Sie die Möglichkeit, TYS bezüglich der Holzart, Oberflächenbehandlung oder auch 
der Abmessungen nach Ihren individuellen Wünschen anpassen zu lassen. Gerne unterbreiten wir Ihnen ein 
Angebot und freuen uns auf Ihre Anfrage unter service@bannigfein.com!

DIMENSIONEN Ø 450mm, Höhe 30mm

MATERIAL Eiche massiv

OBERFLÄCHE Hardwachsöl, natur & weiß 

GEWICHT 2,0 Kg

DESIGN Anneke Bieger

centerpiece TYS




